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Referat af bestyrelsesmøde den 14. september 2022

Til stede var Airi, Carsten, Per, Thomas, og Daniel (referent).

- En beboer har fået glasskår op i foden, efter renovationsmedarbejderne har
hældt affald fra en lille container til en stor, hvilket de ikke må. Såfremt man
observerer dette, kan man henvende sig til Borgerservice på telefon
44857000.

- Bestyrelsen har fået en henvendelse fra ECDrive vedrørende ladestandere.
Bestyrelsen synes det er en god idé, men vil gerne høre beboerne hvorvidt
der er interesse, og om nogen vil være tovholder for det.

- Det var en hyggelig sommerfest, og bestyrelsen er glade for det fine
fremmøde.

- Der skal rettes diverse fejl på hjemmesiden.

- To boliger, nr. 6 & 25, er blevet sat til salg. Nr 6 er blevet solgt til overtagelse
den 01/12-2022.

- Det er blevet vedtaget ved en tidligere generalforsamling, at en husstand skal
betale kr. 1000,- til grundejerforeningen, såfremt husstanden ikke møder til 2
ud af 3 arbejdsdage i foreningen. Såfremt man ønsker dette ændret, kan man
komme med et forslag til næste generalforsamling.

- Tredje arbejdsdag og opgaver bliver diskuteret. Bestyrelsen ser gerne, at der
ikke bliver brændt ukrudt/græs på parkeringspladserne, så der kan vokse
mere grønt.

- Bestyrelsen overvejer om der skal genetableres et “grønt-udvalg”.

- Såfremt man som husstand ikke kan møde op til arbejdsdagen, kan man
skrive til formanden og få en opgave der kan laves inden arbejdsdagen for at
få et kryds.

http://www.valmuebakken.dk


- Bestyrelsen ønsker at YouSee overtager opkrævning af TV, så det ikke skal
gå igennem ejerforeningen.

- YouSee er vendt tilbage med en ny kontrakt, hvor de tilbyder at udskifte
stander, skab, og kabler mellem Valmuebakken 13/14-25, mod en forøgelse
på ca kr. 15,- for grundpakken og kontrakten forlænges i 1½ år. Bestyrelsen
har et par spørgsmål til YouSee, men forventer at underskrive den nye
kontrakt snarest.

Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 16. november kl. 19.00 ved Airi.


